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Podczas walnego iławskiej spółdzielni "Praca" w piątkowe popołudnie nie podjęto uchwał w
sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek na Starym Mieście. Takim zakupem
zainteresowany był przedsiębiorca i deweloper Piotr Szostak, który wcześniej w tej samej
części miasta kupił miejską działkę. Ostatecznie jednak uchwał w ogóle nie poddano pod
głosowanie.

Podjęcie uchwał w sprawie zbycia trzech działek gruntu (oznaczonych: 180/5, 180/11, 180/12) - to
jeden z punktów w porządku obrad dzisiejszego walnego zgromadzenia członków Spółdzielni
Mieszkaniowej "Praca".

Jedna z tych nieruchomości zabudowana jest garażami, natomiast dwie pozostałe to pasy zieleni. W
sprawie ich sprzedaży były już gotowe projekty uchwał, a ich podjęcie oznaczałoby zgodę członków
spółdzielni na sprzedaż nieruchomości za cenę określoną przez rzeczoznawcę, powiększoną o
poniesione koszty.

Takiego scenariusza chciała jednak uniknąć Ewa Jackowska. Członkini spółdzielni (także radna
miejska) złożyła wniosek o zdjęcie przedmiotowych punktów z porządku obrad. Ewa Jackowska



argumentowała to głównie brakiem konsultacji społecznych w tej sprawie. Z kolei prezes "Pracy"
Zbigniew Stachurski przekonywał, że garażowe zabudowania są nieatrakcyjne i nie przystają do
dzisiejszych standardów i oczekiwań, zaś tereny zielone generują głównie koszty - przywołanym
przykładem była konieczność dokonania tutaj wycinki topoli.

Wniosek Ewy Jackowskiej został przyjęty w głosowaniu i w ten sposób przedmiotowe uchwały
przepadły. Takie działanie ze strony radnej nie może być zaskoczeniem, bo już wczoraj informowała
o swoim sprzeciwie wobec planów spółdzielni.

- Jestem zbulwersowana próbą podjęcia sprzedaży terenów zielonych, jak
również terenu, gdzie obecnie są umieszczone garaże, zainteresowanemu
deweloperowi - nie ukrywała Ewa Jackowska.

Odrębną, choć także dotyczącą Starego Miasta, kwestią jest sprawa przyszłości terenu, gdzie dzisiaj
znajduje się boisko.

- Moją propozycją jest, aby w miejsce tego boiska stworzyć dwie strefy
rekreacyjne: junior i senior - komentuje Ewa Jackowska. - Czy władze spółdzielni
podzielą mój pogląd, okaże się niebawem, bo według słów prezesa spółdzielni do
sprawy boiska wracamy w sierpniu. 

Działki, których kupnem był zainteresowany deweloper.

Walne spółdzielni "Praca". Bez zgody na sprzedaż spółdzielczych działek na Starym
Mieście.
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